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החודש התקיימה פגישה בכנסת ישראל של נשיא הבורסה, מר בועז מולבסקי יחד עם יו"ר ועדת 

הכספים, הרב משה גפני יחד עם סגן הנשיא, אשר אייזן, ומנכ"ל הבורסה, ערן זיני. מטרת הפגישה הייתה להודות

לח"כ גפני על סיועו לצירוף ענף היהלומים למתווה הפיצויים שנקבע על ידי משרד האוצר ורשות המיסים

במלחמת חרבות ברזל. בנוסף, הוצגו בפני ח"כ גפני את הקשיים והאתגרים של ענף היהלומים וכן את החלופות

המרכזיות לפתרון המצב, לרבות תמריצים למשיכת חברות יהלומים זרות לבורסה (אס"ח). 

יו"ר ועדת הכספים הבטיח לסייע בכל הנדרש במטרה לקדם את הפתרון הממשלתי, והביע את תמיכתו

 ומחוייבותו לענף היהלומים. עם סיום הפגישה, הוענק לרב גפני תעודת הוקרה מטעם הבורסה ליהלומים. 

פגישה עם יו”ר ועדת הכספים - חבר הכנסת הרב משה גפני



החודש זכינו לחגוג טקס מיוחד לכבוד וותיקי בורסת היהלומים שהגיעו לגיל הגבורות. 

בטקס השתתפו כ- 90 חברים וחברות ותיקים, עשרות בני משפחה ואורחים. 

כל חבר ותיק קיבל מגן ותעודת הוקרה אישית על פעילותם רבת השנים ותרומתם לענף היהלומים. נשיא הבורסה 

מר בועז מולדבסקי פתח את האירוע בברכה חמה ואמר כי בזכות פעילותם של הוותיקים יצא למרחקים שמה 

של הבורסה שהפכה ברבות השנים למרכז מסחר עולמי ולגוף חשוב בכלכלה הישראלית ואף מהווים דוגמא

לדור הצעיר היותר ליוזמה, התמדה והצלחה. כמו כן כיבדו את המעמד בנוכחותם המשנה לנשיא מר בן ציון

שאשו, סגני הנשיא מר אשר אייזן, מר עזרא בוארון, מר שלמה אדן, יו"ר מכון היהלומים מר ארנון יובל, נשיאי

הכבוד וחברי ההנהלה. בחלק האומנותי הופיעו זוג הזמרים "צמד רעים" בהופעה חיה ומרגשת .

אנו רוצים להודות לגברת גאולה כתבי ולמר צבי פריאל נציגי החברים הוותיקים וכן למנהלת השיווק של הבורסה

גב' רינת בוקאי על הנחיית הערב. תודה רבה למשפחות ולחברים שהגיעו לחגוג עמנו בטקס מרגש זה!
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AI פתיחת קורס בינה מלאכותית

שמחנו לפתוח שני סבבי קורס בינה מלאכותית AI- בהשתתפות עשרות יהלומנים ותכשיטנים מהבורסה. 

הקורס יעביר את הידע והכלים החדשים לשימוש בטכנולוגיות החדישות המבוססות ע"י בינה מלאכותית

 ולרכוש מיומנויות המסייעות לקבלת יתרונות לפיתוח העסק הפרטי באופן מתקדם. תודה למפקח על היהלומים

מר אופיר גור , לגב' רחלי בצלאל האחראית על תחום התכשיטים במשרד הכלכלה, ולגב׳ עליזה חורי מנהלת

סניף מעוף הסוכנות לעסקים קטנים ובינוניים, על קידום הנושא החשוב. 



בשנה האחרונה נערכה עבודת מטה רחבת היקף לבחינת תוכניות לשדרוג מערכות הביטחון בבורסה. 

הדגש הושם על חיזוק יכולות הבטחון והאבטחה הטכנולוגיות וכמו כן על שיפור וייעול השירות בכל הקשור 

לכניסת דיירים ומבקרים לבנייני הבורסה. אנו שמחים לבשר כי לאחר תכנון ארוך ומפורט אישרה ועדת הביטחון

של הבורסה יציאה למכרז לפרוייקט שדרוג והחלפת מערכות הביטחון, תהליך שבסיומו נוכל לשפר ולהקל

משמעותית על חווית הכניסה לבנייני הבורסה הן לבעלי התגים הקבועים והן למבקרים. המכרז יכלול את החלפת

מערכת מצלמות האבטחה הקיימת למערכת חדישה מהמתקדמות בעולמות האבטחה, שתאפשר לשדרג את

רמת אבטחה הקיימת. הפרוייקט כולו מתוקצב בתקציב לשנת 2024 , וכניסת המערכות המתקדמות לפעולה

תביא להקטנת הוצאות הבטחון השוטפות בצורה משמעותית. במערכת הביטחון החדשה , שהקמתה תסתיים

בשנה הקרובה, תותקן מערכת שליטה ובקרה ביומטרית המבוססת על כניסה ויציאה באמצעות מערכת

מתקדמת לזיהוי פנים, שתחליף את הצורך בזיהוי טביעת האצבע ותאפשר כניסה מהירה ונוחה לכל בעלי 

התגים הקבועים. בנוסף לאור הצורך בשיפור חווית כניסת המבקרים לבניינים, שחלקם נרתעים מהתהליך

המסורבל הקיים , תותקן מערכת ניהול מבקרים חדשה ומתקדמת שתאפשר הנפקת תג מבקר החל מהביקור

הראשון באופן מיידי ומהיר. אנו מודים לשלום פפיר יו"ר ועדת הביטחון ולאהרון סקס מנהל הביטחון על קידום

הפרוייקט החשוב. שמחים להשתפר עבורכם.
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שדרוג מערכות הביטחון בבורסה



 החודש קיימנו כנס חשיפת כלי הסיוע ליהלומנים ולתכשיטנים לשנת 2024 בשיתוף מעוף – הסוכנות לעסקים 

קטנים ובינוניים במשרד הכלכלה ובורסת היהלומים הישראלית. הכנס נערך במעמד נשיא הבורסה מר בועז

מולדבסקי, מנכ"ל הבורסה מר ערן זיני , המשנה למנכ"ל מר ישראל וונצובסקי, המפקח על היהלומים מר אופיר

גור, סגנית המפקח הגב' דקלה גרשוני, האחראית על תחום התכשיטים במשרד הכלכלה הגב' רחלי בצלאל,

 וגב' עליזה חורי מנהלת סניף מעוף ר"ג. במהלך הכנס הוצגו עיקרי הקורסים המתוכננים עבורכם לשנת 2024 ,

אשר יועברו ע"י מרצים המובילים בתחומם. הקורסים הינם בעלות מסובסדת , 

ויתקיימו באופן פרונטלי בכיתת לימוד בבורסה: קורס בנושא המשכיות והעברה בין-דורית בעסקים משפחתיים-  

גברת תמר אראל, קורס מתקדם בסחר חוץ ופיתוח עסקי בינלאומי - מר גלעד שגב, קורס שיפור תהליכי מכירה -

מלידים מתעניינים עד לקוחות משלמים - גברת מוריה אגסי, קורס ווידאו שיווקי לעסק – צילום ועריכת סרטונים -

מר דן קספה, ארגז הכלים למנהל - גברת קמילה לוזינסקי.

כמו כן לאור הצלחת קורס ה-AI בינה מלאכותית – יפתח בקרוב קורס AI למתקדמים.

ברצוננו להודות למרצים ולמשתתפים על הכנס מוצלח. 

מועדי הרישום לקורסים יפורסמו בהמשך . הישארו מעודכנים. 

את המצגות המלאות ניתן לראות בסריקת הברקוד הנ”ל:
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כנס כלי סיוע ליהלומנים ותכשיטנים
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ניסיתם כבר את השירותים הדיגיטליים שלנו? 

אלפון הבורסה

להורדת אפלקציית הבורסה

סרקו את הברקוד:  


